

## Yeung Sai Man

Yeung Sai Man obtained his Bachelor of Law and solicitor's qualification in England and Wales. He then worked as a practicing solicitor in Sydney, New South Wales, Australia, in 1989 prior to his return to Hong Kong. Yeung Sai Man has been a practicing solicitor in Hong Kong since 1991. Due to his interest in using mediation for resolving commercial disputes, he started his further studies and obtained his Master of Laws (Arbitration and Dispute Resolution) from Hong Kong University in 2009. He is now a partner of Waller Ma Huang & Yeung. His practice includes commercial, property, family, civil litigation and mediation cases. Apart from working as a lawyer, he has been an Adjunct Associate Professor of The Hong Kong Polytechnic University, a trainer of the Law Society of Hong Kong's Mandatory Risk Management Education Programme and an accredited general and family mediator (Hong Kong Mediation Accreditation Association Limited (HKMAAL), the Law Society of Hong Kong and Hong Kong International Arbitration Centre) and an assessor of HKMAAL stage 2 assessment. He was the past treasurer and vice chairman of Hong Kong Mediation Council and is speaker, facilitator and coach on mediation seminars and workshops for various institutions or organisations.

## 楊世文律師

楊世文律師早年負笈英國留學取得法律學士及英國執業律師資格。並於 1989 年於澳洲新南威爾斯省開始執業律師的工作至 1991 年回歸香港繼續執業。由於對以調解解決商業糾紛產生興趣；於 2000 年取得認可調解員資格，及後進修並於 2009 年取得香港大學法律碩士(仲裁及排解爭端)學位。楊世文律師現為華馬黃楊律師行的合伙人；其法律工作包括商業、房產、婚姻、民事訴訟及調解。除法律工作外，楊律師歷任香港理工大學兼任助理教授及客席講師，香港律師會強制性風險管理課程導師，亦是香港調解資歷評審協會認可專業調解員、家事調解員及調解員第二階段評核之評核員。過往曾任香港調解會名譽司庫及副會長，亦於各院校之調解課程、研討班及工作坊擔任訓練員、講者及導師。